

## 香港展團 – 參展商一覽 Hong Kong Pavilion – Exhibitor List

Exhibitor list as of 4 Sept, subject to change without prior notice.

Company	Booth #	Products description	Website
香港東毛實業公司 Hong Kong East Wool Industry & Business Co.	6.2-B33	<p>專注於生產粗紡及精紡毛料、T/R 面料等，所生產的面料適合製造時裝、制服、校服等。</p> <p>Specialises in producing woolen and worsted wool fabrics, T/R fabrics which are suitable for manufacturing products such as fashion, uniforms, school uniforms, suits and more.</p>	<a href="http://www.hkeastwool.com">www.hkeastwool.com</a>
高泰貿易公司 Ko Tai Trading Co.	6.2-A40	<p>專注於紡織、染色、印花、加工處理等業務，擁有專業管理及技術團隊和最新科技。</p> <p>Specialising in weaving, dyeing, printing and processing, Ko Tai possesses a team of management and technical professionals as well as advanced technologies.</p>	<a href="http://www.kotai.com">www.kotai.com</a>
廣發疋頭有限公司 Kwong Fat Company Ltd.	6.2-B35	<p>專注於時尚女裝常用的人棉、滌綸、人絲及混紡等不同規格的印花及素色面料。</p> <p>Specialises in fashionable printed fabrics for ladieswear.</p>	N/A

## 香港展團 – 參展商一覽 Hong Kong Pavilion – Exhibitor List

Exhibitor list as of 4 Sept, subject to change without prior notice.

<p>綸華布業公司 Lun Wah Textiles Co.</p>	<p>6.2-B47</p>	<p>專注於蕾絲布、絲絨布、雪紡布、佐積布、色丁布、塔夫綢、毛葛布、山東綢等。(備註：部份布料可提供混合成份，以及金蔥及彈力效果)。</p> <p>Specialises in laces, velvets, chiffon, georgette, satin, taffeta, bengaline, Nep Shantung and so forth. (Remark: Some items can be provided in metallic, spandex effect or even blended in composition.)</p>	<p><a href="http://www.lunwah.com">www.lunwah.com</a></p>
<p>萬良花邊刺繡公司 Maxluck Lace Co.</p>	<p>6.2-B43</p>	<p>專注於生產刺繡面料、花邊及蕾絲，其產品可加上車骨線與手工釘珠，主要用於製作婚紗禮服及高端女裝。</p> <p>Specialises in producing embroidery fabrics and lace, which could be further enhanced for wedding gowns and high-end ladieswear production</p>	<p>N/A</p>
<p>騰興實業有限公司 t/a 德興紡織實業公司 Tactming Industries Ltd. Trading as Tak Hing Textile Industries Co.</p>	<p>6.2-B37</p>	<p>專注於研發及生產高品質及環保的梭織面料，提供高質素的生產管理服務，產品更得到歐洲OEKO-TEX Standard 100等認證。</p> <p>Specialises in the R&amp;D and production of high quality and environmentally-friendly woven fabrics including 100% cotton, cotton blends, CVC, T/C, linen, and stretch materials, Tactming (/Tak Hing) possesses high quality production management services and products which meet international standards such as the European OEKO-TEX Standard 100 and more.</p>	<p><a href="http://www.tak-hing.com.hk">www.tak-hing.com.hk</a></p>

## 香港展團 – 參展商一覽 Hong Kong Pavilion – Exhibitor List

Exhibitor list as of 4 Sept, subject to change without prior notice.

德成行發展有限公司 Tak Shing Hong Development Ltd.	6.2-B48	<p>專注於生產各種蕾絲花邊及服裝輔料，如鏈塊機花邊、電腦賈卡花邊、電腦賈卡壓紗花邊、網布繡花、棉布繡花、雪舫繡花、綿帶及胸花等。</p> <p>Specialises in producing lace, embroidery, chemical lace, flocking, printing, bonding, brushing and more.</p>	N/A
淘普斯公司 Toptex & Co.	6.2-B42	<p>專注於研發及生產多種類針織和梭織面料，同時創立其多元化時裝生活品牌系列。</p> <p>Specialises in the R&amp;D and production of woven fabrics and has also developed its own diversified fashion and lifestyle brand collections covering bags, hats, hair accessories and interior decoration.</p>	<a href="http://www.instagram.com/toptexco">www.instagram.com/toptexco</a>
瀛富國際有限公司 Well Link Global Ltd.	6.2-A38	<p>專注於研發及生產棉、麻、化纖及混紡類襯衫及休閒面料等。</p> <p>Specialises in the R&amp;D and production of cotton, linen, man-made and blended shirt and casual wear fabrics.</p>	N/A
溢泰行有限公司 Yat Tai Hong Limited	6.2-A34	<p>專注於研發及生產各種時尚面料。</p> <p>Specialises in the R&amp;D and production of various kinds of fashion fabrics.</p>	<a href="http://www.yattaihong.com">www.yattaihong.com</a>